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	FORM FOR REGISTRATION OF SPEAKERS


CHAMBER OF LOCAL AUTHORITIES

	1.
	Right to speak (Rules 8.3 and 27 - Rules of Procedure of the Congress and its Chambers)


Members of the Chamber or Observers wishing to speak may give their names, in advance or in the course of the sitting, to the Secretariat staff sitting near the presidency, by means of this form.
The length of speakers’ presentations during debates should not exceed 5 minutes unless specific provisions are decided by the Chamber.
The Chair may, in the interest of the debate, depart from the order in which delegates have entered their names or have asked to speak.  The Chair may also, at any time it thinks fit, move the closure of the list of speakers and/or the suspension of a debate.

If shortage of time precludes speeches by a number of members who are down to speak and present, at the close of the debate they may hand in the text of their speeches in an official or working language for publication in the summary record, provided that the length of the text does not exceed the duration of the speaking time which they would otherwise have been granted.
	2.
	Tabling of amendments (Rule 26 - Rules of Procedure)


Amendments should be tabled in writing to the Secretariat, Office No. 1081 (1st floor). They should be handed in and signed by at least five members of the Chamber from at least two delegations at the latest at 10.00 on the eve of the day when the texts to which they refer are to be discussed.

Each amendment must specify which one of the signatories will present it. This member will automatically have the right to speak during the examination of the amendments. If he/she also wishes to take part in the prior general discussion, the procedure for registration of speakers described under point 1. above should be used.

Speaking time is limited to 1 minute for members who wish to support or oppose an amendment.
Name of Member ………………………………
National Delegation: 


Name of Observer: ………………………………
Observer Organisation:

Political group:                  
(  EPP/CD         
(  SOC               (  ILDG
Subject of the debate
 


Language used2:
Speaking
: 
(    for him/herself

(   French


(    on behalf of his/her national delegation

(   English


(    on behalf of his/her Committee/Working Group

(   Italian


(    on behalf of his/her Political Group
(   German


(    other – specify ………………………………………………

(   Russian



(   Turkish





(   Greek3


Date: ……………………..
English – see overleaf
(Mars 2011)

	FICHE D’INSCRIPTION AUX DEBATS


CHAMBRE DES POUVOIRS LOCAUX

	1.
	Droit à la parole (Articles 8.3 et 27 - Règlement intérieur du Congrès et de ses Chambres)


Les membres des Chambres ou observateurs qui désirent prendre la parole se font inscrire auprès des agents du Secrétariat assis près de la présidence, avant l'ouverture ou pendant la séance, au moyen de ce formulaire. 

Pour la discussion générale, les orateurs disposent de 5 minutes chacun, sauf dispositions spécifiques décidées par la Chambre.

La présidence peut, dans l'intérêt du débat, déroger à l'ordre des inscriptions et des demandes.  La présidence peut également, à tout moment qu’elle juge opportun, clore la liste des orateurs et/ou interrompre une discussion.

Si faute de temps, un certain nombre d’orateurs inscrits et présents ne peuvent intervenir, ils sont autorisés à remettre à la fin du débat le texte de leur intervention dans l’une des langues officielles ou de travail, pour publication dans le résumé des comptes rendus officiels, à condition que la longueur de leur texte n’excède pas la durée du temps de parole qui leur aurait été accordée.

	2.
	Dépôt des amendements (Article 26 - Règlement intérieur)


Les amendements doivent être déposés par écrit au bureau du Secrétariat n° 1081 (1er étage) et signés par au moins cinq membres de la Chambre issus d’au moins deux délégations, au plus tard à 10 heures la veille du jour où le débat est ouvert sur les textes auxquels ils se réfèrent. 
Chaque amendement doit spécifier lequel des signataires le présentera. Celui-ci aura la parole automatiquement pendant la procédure d’examen des amendements. S'il veut intervenir aussi dans la discussion générale préalable, il doit s’inscrire conformément au point 1 ci-dessus.

La durée de l'intervention des membres pour soutenir ou s'opposer à un amendement est fixée à 1 minute.
Nom du Membre : ………………………………..
Délégation nationale :


Observateur : …………………………………. 
Organisme Observateur : 


Groupe politique  
(  PPE/DC         
(  SOC               (  GILD
Sujet du débat
 


Langue utilisée2 :
Souhaitant parler
: 
(    en son nom propre

(   Français



(    au nom de sa délégation nationale

(   Anglais




(    au nom de sa Commission/son Groupe de travail

(   Italien



(    au nom de son Groupe politique
(   Allemand




(    autre – préciser ………………………………….…

(   Russe





(   Turc







(   Grec3





Date : ……………………









� Please use a separate form for each intervention


� Tick where appropriate


� Interpretation at the expense of the delegations


� Veuillez utiliser une fiche pour chaque intervention


� Cocher la case appropriée


� Interprétation aux frais des délégations





